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Konferencijos pirmininkas: Viktoras Jašinskas 

Konferencijos sekretoriai: Gabija Steponavičiūtė, Mona Bazrcar 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai; 

4. Sekretorių rinkimai; 

5. Darbotvarkės tvirtinimas; 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

7. Kvorumo tikrinimas; 

8. VGTU SA AIF veiklos ataskaitos pristatymas; 

9. Klausimų sesija; 

10. VGTU SA AIF finansinės ataskaitos pristatymas; 

11. Klausimų sesija; 

12. VGTU SA AIF veiklos ataskaitos tvirtinimas; 

13. VGTU SA AIF finansinės ataskaitos tvirtinimas; 

14. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 12 seniūnai iš 16. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA AIF pirmininkas Arijus Keras atidaro konferenciją. 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai 

Konferencijos pirmininke/u pasiūlyta/as Viktoras Jašinskas. Patvirtinta bendru 

sutarimu. 

4. Konferencijos sekretorių rinkimai 

Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Gabija Steponavičiūtė ir Mona Bazrcar .  

Patvirtinta bendru sutarimu. 

5. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Indrė Leonavičiūtė PEf-20, Viltė Mačerauskaitė 

PEf-21ir Karolis Fedorovičius AMf-22/1 . 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Indrė Leonavičiūtė, Viltė 

Mačerauskaitė ir  Karolis Fedorovičius AMf-22/1. 

7. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 12 seniūnai iš 16. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 

8. VGTU SA AIF veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA F pirmininkas Arijus Keras pristato VGTU SA AIF  veiklos ataskaitą už 

2023 m. spalio 12 d. – 2024 m. kovo 27 d. laikotarpį. 
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9. Klausimų sesija 

VGTU SA F pirmininkas Arijus Keras atsako į kylančius klausimus apie VGTU SA 

AIF veiklos ataskaitą už 2023 m. spalio 12 d. – 2024 m. kovo 27 d. laikotarpį. 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Vėjas Strelčiūnas BIf-21 Ar planuojate greitu metu 

pradėti vidinį akreditavimą? 

Atsakymas: Taip, mano prezentacijoje nebuvo paminėta, tačiau vidinis akreditavimas 

įvyko jau praeitą savaitę. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Vėjas Strelčiūnas BIf-21: Labai džiugu, kad 

susisiekėte su 15 įmonių ir su 5 toliau bendradarbiaujate, gal galėtum pasidalinti   kokios 

tai yra įmonės ir kokią naudą jos Jums duoda?  

Atsakymas: Kolkas dar deriname, jog jie būtų mūsų socialiniai partneriai, vis dėlto tai 

nėra taip, jog mes jiems parašome ir jie mums iš kart atrašo, turi praeiti tam tikras laiko 

tarpas. Tikslių įmonių pavadinimų dabar neįvardinsiu, reikėtų peržiūrėti konkrečiai 

mūsų siųstus laiškus ir ką jiems siūlėme. Vėliau viską galėčiau patikslinti. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Ervin Borkovski PIf-22/2 Kalbėdami apie įmones, 

kokia yra būtent jūsų studentų atstovybės pozicija ties karjeros dienas remiančia įmone 

GRIGEO? Klausimas būtų iš tos pusės, jog jūs esate su aplinkosauga susiję studentai.  

Atsakymas: Kaip tik šiandien turėjome dekanato posėdį, kuriame buvo paminėta, jog 

viena iš renginio rėmėjų bus įmonė GRIGEO, buvo paminėta, jog tai liečia ir mūsų 

fakultetą. Aš mūsų studentų atstovybės nuomonę išsakiau, kad būtų geriau šio 

generalinio rėmėjo atsisakyti, dėl įvykio įvykdyto prieš 4 metus. Žinau, kad universiteto 

vertybėse yra tvarumas, todėl manome, kad šio generalinio rėmėjo reiktų atsisakyti.  
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Vėjas Strelčiūnas BIf-21 Kodėl dar nepasileidote 

kompetetingos lyderystės programos?  

Atsakymas: Ji dabar yra pačiuose pirmuosiuose savo kūrimo žingsniuose, todėl dar 

nebuvome labai tikri, jog galėtume ją įrašyti į šiandienos prezentaciją. Bandome ją 

pasileisti kuo greičiau ir tikimės, jog tai mums pavyks. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Vėjas Strelčiūnas BIf-21 Jūsų komanda buvo 

susisiekusi su centriniu biuru dėl projekto, kurį norėjote įgyvendinti kaip fakultetinė 

atstovybė, ar pagalvojote kokių nors ateities žingsnių ar idėja taip ir liko toje stadijoje? 

Atsakymas: Pamąstėme, buvome su komanda susitikę. Mes norėjome projektą rašyti 

mūsų ateinantiems renginiams boulingui su administracija ir LAIF‘ui, bet nežinojome 

konkrečių datų, todėl visas šis dalykas užstrigo. Dabar viską žinome ir kalbėsime su 

komanda bei žiūrėsime ką galime dėl to padaryti. Kolkas mūsų pirminės mintys yra jog 

tikrai norime rašyti projektą. 

Klausimo papildymas: Ar žiūrėjote fondų, kur galėsite teikti projektus? 

Atsakymas: Asmeniškai aš – nežiūrėjau, todėl neturiu informacijos, žinau, kad kiti 

komandos nariai domėjosi. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Ervin Borkovski PIf-22/2 Pirmo tikslo pirmame 

potikslyje minėjote, kad atlikote jūsų fakulteto kokybės analizę ir ją pristatėte dekanatui, 

galbūt galėtumėte patikslinti ar įvyko kokių nors pakitimų? 

Atsakymas: Pakitimai didžiausi buvo ties dėstytojais, kad išsakėme studentų poziciją, 

kad ne pirmi metai ties kai kuriais dėstytojais yra susidariusių kivirčų tarp dėstytojų ir 

studentų. Ne visi dėstytojai atsižvelgia į studentą. Mano žiniomis buvo su tais 

dėstytojais kalbėtasi, o kai kurie dėstytojai pirmakursiams yra pakeisti. Taip pat buvo 

svarstyta dėl fakulteto tuščių patalpų, padiskutavome tuo klausimu. 
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10. VGTU SA AIF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA AIF pirmininkas Arijus Keras pristato VGTU SA AIF finansinę ataskaitą už 

2023 m. spalio 12 d. – 2024 m. kovo 27 d. laikotarpį. 

11. Klausimų sesija 

VGTU SA AIF  pirmininkas Arijus Keras atsako į kylančius klausimus apie VGTU SA 

AIF finansinę ataskaitą už 2023 m. spalio 12 d. – 2024 m. kovo 27 d. laikotarpį. 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Ervin Borkovski PIf-22/2: Jeigu gerai suprantu, 

išsiemėt kortelę ne nuo kadencijos pradžios? 

Atsakymas: Tikrai taip. 

 

12. VGTU SA AIF veiklos ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA AIF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 12 

Už – 12 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

13. VGTU SA AIF finansinės ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA AIF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 12 

Už –  12 

Prieš –  0 

Susilaikė – 0 

14. Konferencijos uždarymas 

 

___________________________________________________________________________ 

 

 


